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Som noget nyt var vores byfest uden levende musik, der var 55 voksne deltagere. 
Leyla,mette,Bo & Søren havde lavet et dejligt caverybord, en helt igennem stor 
succes stor tak skal lyde til dem, og de andre som gjorde dagen så festlig. 

  

Der har været grillaftener, vi der er der synes det er en hyggelig aften. Så har der 
været arbejdsaftener, hvor kun meget få har opdaget det. 

  

Grønlangkålsspisningen var med god deltagelse. 

  

Må jeg opfordre til at deltage i de arrangementer bestyrelsen arrangerer, så de 
stadigvæk kan bevare gnisten. 

 


